
Драган Вранкић 

1. Питања постављена Савјету министара БиХ и Фискалном савјету БиХ:  

1. “Колики је текући дефицит за 2012. годину, акмулиран из ранијих година и 

колико је укупно био на дан 31. 12. 2012. године?  

2. Колики је износ извршених судских пресуда које чекају на наплату?  

Ове податке потребно је доставити појединачно за све буџете на свим 

нивоима власти (држава, ентитети, Брчко Дистрикт, сви кантони и 

општине).” 

2. Питања постављена Федералном министарству финансија: 

1. “Када ћете покренути иницијативу за праведнију расподјелу прихода на 

нивоу Федерације БиХ? 

2. Молим да ми се образложи због чега опадају стопе расподјеле прихода од 

индиректних пореза од 2006. до 2012. године за три кантона: Посавски, 

Херцеговачко-неретвански и Западнохерцеговачки, док сви други расту, а 

критеријуми се нису мијењали. 

3. Питање постављено Савјету министара БиХ, Федералном министарству околиша и 

туризма и Делегацији Европске уније у БиХ – “Како је могуће да у припреми 

пројекта Подршка за спровођење НАТУРА 2000 примјеном Директиве о птицама и 

Директиве о стаништима у БиХ није обављен ниједан разговор са надлежним 

кантоналним институцијама (јер је ово доминантно њихова уставна надлежност), с 

институцијама из Херцеговине и другим подручјима који се баве заштићеним 

дијеловима природе (већински настањеним Хрватима), па чак нити са 

представницима невладиних организација из овог дијела Босне и Херцеговине, које 

се баве горућом проблематиком слива ријеке Неретве и Требишњице? Како је 

могуће да на списку експерата који ће радити на овом тако важном пројекту нема 

представника из Херцеговине, Мостара, Универзитета у Мостару, а да не говорим 

да нема нико, кад гледам националну структуру, из хрватског народа? 
 


